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قلعهنویی: اولویتم ماندن در تبریز است/نه به تراکتورسازی لیست دادهام، نه به استقلال

سرمربی فصل گذشته تراکتورسازی گفت که اولویتش ادامه حضور در این تیم است و تاکید کرد لیستی به استقلال نداده

است.

سرمربی فصل گذشته تراکتورسازی گفت که اولویتش ادامه حضور در این تیم است و تاکید کرد لیستی به استقلال نداده است.

به گزارش خبرگزاری فارس، امیر قلعه نویی با حضور در برنامه ورزش و مردم گفت: شاید در بعضی مقاطع با کمیته داوران اختلاف نظر
داشتیم ولی از زمانی که عنایت و و عسگری آمدند با میدان دادن به داوران جوان داوری ما را دگرگون کردند. هم اکنون نیز اصفهانیان
و عسگری از جنس داوری هستند و اگر در ورزش کار را به اهل آن بسپاریم پیشرفت خواهیم کرد. نمونه بارز این موضوع، پیشرفت

فدراسیون بسکتبال است که برادران مشحون آن را دگرگون کردند.

وی در خصوص روند مذاکرات با باشگاه تراکتور سازی گفت: از مردم آذربایجان، جعفری، پورجمشیدیان، اعضای هیئت مدیره و کانون
هواداران تراکتور سازی تشکر میکنم. 4 هفته به پایان مسابقات باقی مانده بود که جلسهای با آقای جعفری برگزار کردیم و در همان
جا چشم انداز تراکتورسازی را توضیح دادم. در همان جلسه گفتم نیاز داریم که تیم خوبی ببندیم درست مثل کاری که آقای رویانیان

برای پرسپولیس انجام میدهد.

قلعه نویی اضافه کرد: میخواستیم برای اولین بار با بازیکنان تسویه حساب کنیم. در حال حاضر خودم 80 میلیون از استقلال، 140
میلیون از سپاهان و حدود 300 میلیون تومان از تراکتورسازی طلبکارم و جرمم این بود که همه تیمها را قهرمان کردم. کجای دین ما

میگوید که این مطالبات نباید پرداخت شود؟

سرمربی فصل گذشته تراکتور سازی تصریح کرد: خواستیم با تمام بازیکنان تسویه کنیم و شرایط خوبی برای آنها مهیا شود. شما ببینید
پرسپولیس برابر الاتحاد باخت و همه ایرانیها را ناراحت کرد. من نمیخواهم تیمی ببندم که مردم آذربایجان را زجر دهم. اعلام کردم

که از فردا کارم را شروع خواهم کرد البته اگر شرایط مهیا شود.

وی گفت: در جلسهای که با آقای سعد محمدی داشتیم گفتم ته دلم میگوید در تراکتور سازی بمانم و این تیم را قهرمان ایران و آسیا
کنم ولی صادقانه بگویم 3،4 روز پیش با آقای جعفری صحبت کردم که ایشان گفت حتی هزار تومان در حساب باشگاه پول نداریم. با

این حال باید بگویم جعفری یک تنه در سال قبل که خیلی مشکلات داشتیم به ما کمک کرد.

قلعه نویی در پاسخ به این سؤال که آیا پیشنهاد 3 میلیاردی برای خودتان و دستیارانتان برای ادامه حضور در تراکتورسازی صحت
دارد، اظهار داشت: خدا را شاهد میگیرم در صحبتهایم کوچکترین بحثی در مورد حق و حقوق من نشد، حتی اعلام کردم به خاطر

مردم آذربایجان سفید امضا میکنم و هیچ بحثی در مورد قرارداد من صورت نگرفت.

سرمربی فصل گذشته تراکتورسازی افزود: اگر میخواهیم ورزش ما پیشرفت کند باید سپاهان را الگوی خود قرار دهیم و دیدید که
برنامه آقای ساکت و دیگر اعضا به امروز چگونه جواب داده است. اگر به گوانگجو و نتایجش برگردید میبینید که چند درصد مدالها
مربوط به اصفهان بوده است. در حال حاضر معدنی به نام سونگون در آذربایجان وجود دارد که میتوان از آن بهره برداری کرد. چرا

استقلال و پرسپولیس باید دغدغه مالی داشته باشند؟

قلعه نویی خاطرنشان کرد: قهرمانی به راحتی به دست نمیآید و ورزش نیازمند تشکیلات است. یک روز فلان نماینده میگوید ما
بودجه نمیدهیم و دیگری میگوید بودجه پرداخت میکنیم. در فوتبال این مبالغ پولی نیست ولی چون برنامه نداریم همیشه این

حرفها است.

سرمربی اسبق تیم ملی تاکید کرد: در بازی پرسپولیس با تراکتورسازی 70 هزار نفر به ورزشگاه آمدند که اگر میانگین حضور آنها را در
عدد 10 ساعت ضرب کنید چیزی نزدیک به 700 هزار ساعت جمع میشود که هیچ برنامه تلویزیونی نمیتواند این همه ساعت

مخاطب داشته باشد.

قلعه نویی گفت: یک روز کیروش این حرفها را میزند و روز دیگر من این مسائل را میگویم، به این خاطر که فاقد برنامه ریزی
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هستیم. البته جا دارد از مدیر عامل کنونی سپاهان تشکر کنم که در مورد مسائل مالیاتی من نهایت تلاش را انجام داد.

وی در خصوص اینکه بعد از شکست استقلال مقابل سپاهان به عنوان جدیترین گزینه هدایت آبی پوشان مطرح شده گفت: بارها
اعلام کردهام که اولویتم تراکتورسازی است چون به این تیم برنامه دادهام و دوست دارم آنجا بمانم اما در حال حاضر دو هفته زمان از

دست دادهایم و برخی از بازیکنانی که میخواستم به تیمهای دیگر رفتهاند و برخی دیگر از تیم خودمان در حال جدایی هستند.

قلعه نویی ادامه داد: همیشه در این مواقع حرف و حدیث وجود دارد که قلعه نویی به فلان جا میرود اما تا این لحظه تمام فکرم
تراکتورسازی است و به آقای سعدمحمدی گفتهام دوست دارم در تراکتورسازی بمانم.

سرمربی اسبق تیمهای سپاهان و استقلال در خصوص شایعاتی مبنی بر ارائه لیست به هیئت مدیره آبی پوشان گفت: خدا را شاهد
میگیرم که نه به تراکتورسازی لیست دادهام و نه به تیم دیگری.

وی در خصوص اینکه توسط کمیته انضباطی جریمه شده گفت: ما مشتری خوب آقای حسن زاده هستیم. در خصوص بازی با مس
سرچشمه با آقای شرفی تلفنی صحبت کردم و سوء تفاهمات برطرف شد.

به گزارش فارس، در حالی که محمد حسین جعفری مدیرعامل تراکتورسازی روی خط آمده بود قلعه نویی گفت: اگر موفقیتی در
تراکتورسازی بوده حاصل کار گروهی بود اما سال گذشته در زمان پرداختها خیلی مشکل داشتیم. بعد از بازی با سایپا که دو روز به

عید نوروز باقی مانده بود سوار ماشین شدم و رفتم و نتوانستیم به بازیکنان پول بدهیم.

قلعه نویی عنوان کرد: جا دارد از بازیکنانم تشکر کنم که با معرفت ایستادند ولی مقابل آقای جعفری میگویم که این نگاه به درد سال
آینده نمیخورد. از ایشان بپرسید که آیا من در خصوص قراردادم حرفی زدهام؟ اگر کم کاری شده از ایشان نبوده و دیگران کم کاری

کردهاند ولی وقتی پولی نباشد سال آینده به مشکل میخوریم و من نمیخواهم مثل نسفقارشی زنگ تفریح باشیم.

قلعه نویی در خصوص اظهارات جعفری مبنی بر اینکه بازیکنان تنها 20 درصد از باشگاه طلبکارند گفت: سال گذشته هم از این
صحبتها زیاد زده شد ولی در صحبتی که با بازیکنان داشتم آنها اعلام کردند بیش از 30،40 درصد طلبکار هستند. طبق گفته آقای

جعفری سال گذشته 12 میلیارد هزینه کل باشگاه بود که در این بین هزینه کادر فنی و بازیکنان نزدیک 9 میلیارد میشد.

وی گفت: استقلال و پرسپولیس را در تهران شکست دادیم و سپاهان را در لیگ برتر مغلوب کردیم. اینها نشان میدهد تیم ما چیزی
کم نگذاشت و با وجود اینکه امثال اسدی، صادقی و ثابتی که بزرگان تیم هستند خیلی به ما کمک کردند اما این نگاه به درد سال
آینده نمیخورد. همیشه اعتقاد دارم یک دقیقه ماندن با عزت بهتر از هزار سال حضور بیعزت است. همیشه حرفم را میزنم هر چند

تلخی زبان کار دستم دادم اما رو راست حرفم را خواهم زد. به قول یکی از دوستان اگر این زبان تلخ نبود به من قلعهنویی نمیگفتند.
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